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Bestyrelsesmøde 
søndag d. 28.01.2024 kl. 10.00-16.00 

Lokation: Idrættens Hus 
 

Tilstede: Henrik Christoffersen (HC), Tobias Rasmussen (TR), Rikke Jensen (RJ), Lisa Richardson 
(LR), Mikkel Larsen (ML). 
Afbud: Kirsten Jensen (KJ), Asmus Jørgensen (AJ), Tobias Thune (TT),   

 
Formanden informerer (v/Henrik) 

• Rikke er vendt tilbage til bestyrelsen, det sætter vi alle stor pris på.  

• I januar gennemførte DIF deres årlige undersøgelse om diversitet. Resultaterne fra 
undersøgelsen danner grundlag for vurderingen af, om vi overholder diversitetskvoten. 

• WCF vil gerne lave et arrangement i DK. Bestyrelsen ser på, hvad der generelt set, kan lade 
sig gøre i DK ift. større arrangementer. 

• Regionsmøder både i Syd og i Nord er nu afholdt. Bestyrelsen vil prøve at lægge et møde 
med de sjællandske klubber i foråret. 

• Henrik H og Tobias T deltog i DIFs toplederseminar. Her præsenterede DIF deres politiske 
program, som bl.a. omhandler unge, frivillighed, talentudvikling og samarbejde på tværs.  

• Bestyrelsen ser en chance for, at vi kan deltage i DM-ugen i 2026, som finder sted i 
Herning. 
 

Status fra udvalg 
Turneringsudvalget (v/ Mikkel) 

• Der har været en justering af sæsonprogrammet for DMerne, da datoerne var 
sammenfaldende med andre turneringer. 

• Nogle medlemmer har tilmeldt sig turneringer, som medlemmer fra Rungsted. Dette er 
ikke muligt, da Rungsted ikke opfylder kriterierne for en forening i overensstemmelse med 
vedtægterne. (aktionslisten) 

• Turneringsudvalget blev rost for deres gode arbejde.  
 
Eliteudvalget (v/Lisa) 

• Der er nogle udfordringer i forhold til IKC-økonomi. Både Tobias R og Ulrik S investerer 
betydelig tid i økonomien. Bestyrelsen diskuterer mulighederne for at etablere en mere 
effektiv struktur. (aktionslisten) 

• Deltagelse i mesterskaber og turneringer 
o  VM-mixed teams forløb uden dansk deltagelse.  
o EM Damer endte med en 7. plads, som kvalificerede holdet til VM, hvor det spilles 

om OL points. Det må siges at være “mission complete” givet at Madeleine var 
gravid i 8. måned og Denise spillede med en diskusprolaps. 

o EM Herrer (B-gruppen) endte på en 7.-8. plads. Holdet nåede ikke slutspil (top-3), 
efter nederlag til Frankrig og Belgien.  

o Junior B-VM, Damer endte med en tabt kvartfinale til Canada i ekstra ende.  
o Junior B-VM, Herrer ledte til en oprykning til A-gruppe. 
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o Ungdoms OL, holdet har vundet den første ungdoms OL-medalje til Danmark nogen 
sinde. En kæmpe præstation. som er resultat af en langsigtet satsning på de unge 

• Andre aktiviteter 
o Der er afholdt 5 elitecenter samlinger (9 dage) med en generelt god tilslutning og 

udbytte 
o Samarbejdsmøder med klubber (HCC og GCC) sammen med elitecentret, 

kommunen og TD. 
o DCUF supporterer nu Nordic Curling Tour. Ulrik og Lars organiserede turneringerne 

(Danish Open og Copenhagen Junior Open) i HCC’s regi. 
o Videoudstyr er i gang med at blive installeret i GCC og HCC. Det vil være “state of 

the art” og ret unikt internationalt. Klar senest ved sæsonstart. 
 

Kørestolscurling (v/Henrik) 

• Kirsten påtager sig ikke koordinering af kørestolscurling længere 

• Der er generelt set brug for en kørestolskoordinator.  

• Per Roed tager sig af kørestolscurling ift. Mixed Double A-VM.  

• Der skal nedsættes et udvalg, som drøfter, hvordan kørestolscurling kan indgå i 
elitecenteret. (aktionslisten) 

 
Fastholdelse og rekruttering /strategi(v/Mia) 

• Bestyrelsesforløbet starter d. 10. marts med Pernille Løvengreen fra DIF. Vi skal have 

fundet yderligere to datoer. Mia B kan muligvis ikke deltage, da begynderturneringen 

falder på dette tidspunkt. Mia B laver en plan for input fra interessenterne til dette 

arbejde. (aktionslisten) 

• Vi har aftalt strategimøde med Bo Overgaard fra DIF d. 24. september fra 17-20. Det er her 

vi skal gennemgå SWOT analysen og udvælge temaerne for vores spor. (aktionslisten) 

• Mia B afholdt netværksmøde d. 1. februar for klubberne. Det er en givtig proces, hvor Mia 

B får et indblik i, hvad der rører sig på tværs af klubberne. Det giver ligeledes klubberne en 

mulighed for at sparre med hinanden. 

• DCuFs voksen træningslejr lå fra d.27-28 februar med 15 deltagere. Mia B lavede 

teambuilding øvelser fra det kommende aktivitetskatalog.  

• Mia B jeg vil gerne lave en aktivitetskasse for klubberne, så de har en masse remedier, som 

de kan bruge til deres træning. Bestyrelsen foreslår klubberne betaler eller evt. støtte 

søges fra DIF eller DAP. 

• Ifølge strategien skal vi have en træner 1 uddannelse klar til næste sæson. Mia B er 

begyndt at kigge på indholdet til træneruddannelsen.  

• Mia B afholdt is-webinar med Asmus Jørgensen d. 6. december med 13 deltagere. Det gik 

rigtig godt. Klubberne vil gerne have slebet deres sten, så Asmus og Mia B får organiseret 

en tur rundt til klubberne, når der er tid og mulighed. 

• DCuF vil gerne ændre strukturen for den kommende generalforsamling i håbet om at flere 

vil deltage. Mia B, Tobias T og Henrik C er i gang med at lave en plan.  
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• Næste dato for begynderturneringen er d. 10. marts.  

• Vi er inviteret til ”Kom og prøv” aktivitet til DM-ugen fra d. 20. juni -23 juni 2024, det vil 

DCuFs gerne deltage i. 

 

Kommunikationsudvalget (V/Lisa) 
 

• Malene er i gang med Mias spiløvelser, som skal redigeres i layout og tekst, så det kan 
komme ud og leve i klubberne her fra februar.  

• Vi blevet inviteret med i Skoleidræt-kataloget, som Malene arbejder på indhold til. Mia B 
taler med klubberne.  

• Nyhedsbrevet er en igangværende proces.   

• Malene skriver en hilsen til elitespillerne om, hvordan de kan hjælpe DCuF med at formidle 
curling ved at vise flere fællesskabsbilleder fra turneringer, de er ude til.  

• Fødselsdagshilsnerne på de sociale medier er stoppet. Intention var god, men det er svært 
at få alles fødselsdage og vi vil gerne inkludere alle spillere.  
 

Økonomisk status og overblik (V/Tobias R) 

• Det ligner at DCuFs regnskab går i nul, men det er stadig for tidligt at vurdere med 
sikkerhed.  

• Vi hensætter TeamDanmark midler til 2024 i forbindelse med morgenis.    

• Bestyrelsen overvejer at gøre brug af Zexpence ift. udlæg.  
 
Konstituering  

• Rikke er tilbage i forbundsbestyrelsen og genindtræder som internationalrepræsentant. 
Rikke er ligeledes med i fastholdelse og rekrutteringsudvalget.  

 
Evaluering af rammerne for elitecenteret 

• Den sportslige ledelse har holdt et evalueringsmøde med spillerne under sidste 
elitesamling.   

• Ulrik, Henrik og Lisa holder et evalueringsmøde, hvor der ses på feedback fra spillerne samt 
den sportslige ledelses anbefalinger til kortsigtet justeringer og langsigtet input til 
strategiarbejdet. (aktionslisten) 

• Bestyrelsen opfordrer spillerne til at gøre brug af spillerforeningen, hvis der er nogle 
områder i elitecenteret, som de mangler at drøfte. 

 
Elitepolitikken 

• Lisa opdaterer elitecenterbeskrivelsen og eliteudvalgsbeskrivelsen. (aktionslisten) 

• Elitepolitikken er forældet og kræver en større revision. Bestyrelsen har besluttet, at de 
gerne vil bruge mere tid på dette punkt, dette kunne f.eks. være en del af den forestående 
strategiproces.  
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Indsamling af børneattester 

• Bestyrelsen indhenter børneattests på alle, der har aktiviteter i forbundsregi. Fremadrettet 
vil vi gøre brug af IKC-administrationen, så de indhenter børneattests.  (aktionslisten) 

 
Bestyrelsens code of conduct/forretningsorden (se vedhæftet fil) 

• Mikkel har fremsendt et oplæg til code of conduct. Bestyrelsen er enige i ændringerne til 
forretningsordenen.  

 
Bestyrelsens sammensætning 

• Bestyrelsen drøfter, om der skal være færre pladser i bestyrelsen, på baggrund af dette har 
Mikkel L har fremsendt et oplæg til en ændret bestyrelsessammensætning. Henrik laver et 
revideret oplæg på baggrund af Mikkels materiale. (aktionslisten) 

• Henrik vil ligeledes indkalde bestyrelsen og forbundets ansatte til en one-on-one. 
(aktionslisten) 

 
Evaluering af sæsonen i elitecenteret. (se ovenstående) 
 
Vedtægtsændring til den kommende generalforsamling 

• Tidsfristen for indgivelse af fuldmagter/forudgående stemmefordeling skal ændres fra 24 
timer før til 7 dage før. 

• Bestyrelsen vil gerne ændre antallet af bestyrelsespladser. 

Nyt fra sekretariatet/kontoret 

• Mia B er startet på proceslederuddannelsen sammen med mange af de andre konsulenter 

fra IKC.   


